
Országgyű lés Hivatala

Érkezett 2017 MÁRC O 3.

Irományszám .

országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrások miniszterének

„A kormány tudja egyáltalán, hogy mi az a zöldfelület? ”

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány aktuális tervei szerint a Városligeti tó lesz a vizes VB egyik helyszíne . Ez az
elképzelés fenntarthatósági szempontból azért tűnik különösen visszásnak, mert a Liget
Budapest projekt a tó teljes területét zöldterületként veszi számításba . A Városligeti tó még a
jelenlegi lepusztult formájában is fontos színtere a városlakók rekreációjának : vízfelületével,
párásító képességével, élővilágával hozzájárul ahhoz, hogy Budapest lakói a nagyváros i
közegbő l kiszakadva a természet közelében érezhessék magukat . Meglátásunk szerint ennek a
rekreációs funkciónak ellentmond az a szándék, hogy a tavat sportpályaként és nézőtérként
kívánják hasznosítani .

A jelen ismeretek szerint mobil medencéket építenek, ami nagy valószínűséggel kizárja, hogy
a vizes VB befejezéséig megkezdődjön a tó és a vízpart látványtervek szerinti kialakítása . A
sportcélú hasznosítás mindenképpen olyan terhelést jelent, ami a közparki jelleggel ellentétes .
Egyre valószínűbbnek tűnik, hogy a kormány – a fővárosi lakosság közvélemény-kutatásokba n
tükröződő egyértelmű akarata ellenére — nem közparkként, hanem vigalmi övezetként tekint a
Városligetre, ahol bármilyen közönségszórakoztató létesítmény letelepíthet ő .



Ezért kérem, szíveskedjék tájékoztatni róla, mit keres a kormányzati ígéretek szerint parkként
megújuló Városligetben egy sportcélú tömegrendezvény, hogyan szolgálja a vizes V B
városligetbe telepítése a Városligeti tó rehabilitációját, és mekkora késedelmet okoz a
világbajnokság befogadása a tófelület és a tópart természetközeli állapotána k
megvalósításában . Kérem továbbá a válaszát arra a kérdésre is, hogy a vizes VB városliget i
helyszínének kialakítása mennyibe kerül majd, és beleszámítják-e ezt a kiadást a Liget
Budapest projekt büdzséjébe .

Várom válaszát !

Budapest, 2017 . március 3 .

Tisztelettel,

I,
Schmuck Erzsébet

országgyűlési képviselő (LMP)
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